



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 28-12-2022 03:04:34 PM Subject: Approving the financial statements</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: PM 03:04:34 2022-12-28 الموضوع: المصادقة على البيانات المالية واعادة تشكيل اللجان</p>
<p>The Board of Directors meeting was held on Wednesday, 12/28/2022, and the following decisions were taken: 1- Approving the financial statements for the periods: The financial statements as of March 31, 2022 The financial statements as of June 30, 2022 The financial statements as of September 30, 2022 2- The following committees emanating from the Board of Directors were reconstituted, after the election of Mr. Omar Nael Khanfar as a member in the Authority's extraordinary general meeting on 12/15/2022: Financial and real estate investment committee: Mr. "Mohammed Amin" Salem Abu Assaf / Chairman of the Committee Mr. Sami Ali Muhammad Abu Taweelah / Member Mr. Omar Nael Abdul Razzaq Khanfar / member Governance Committee: Mr. Omar Nael Abdul Razzaq Khanfar / Chairman of the Committee Mr. Ahmed Ibrahim Dhafer Al-Dawood/Member Mr. Sami Ali Muhammad Abu Taweelah / Member Nominations and Remunerations Committee: Mr. "Muhammad Amin: Salem Abu Assaf / Chairman of the Committee Mr. Sami Ali Muhammad Abu Taweelah / Member Mr. Abdullah Ibrahim Dhafer Al-Dawood/Member</p>	<p>جرى عقد اجتماع مجلس الادارة يوم الاربعاء بتاريخ 2022/12/28 واتخذت القرارات التالية: 1- اقرار البيانات المالية للفترات: -البيانات المالية كما في 31/اذار/2022 -البيانات المالية كما في 30/حزيران/2022 -البيانات المالية كما في 30/ايلول/2022 2- تم اعادة تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة التالية وذلك بعد انتخاب السيد عمر نائل خنفر عضوا في اجتماع الهيئة العام غير العادي بتاريخ 2022/12/15:: -لجنة الاستثمارات المالية والعقارية: السيد "محمد امين" سالم ابو عساف/رئيس اللجنة السيد سامي علي محمد ابو طويلة/عضو السيد عمر نائل عبدالرزاق خنفر /عضو -لجنة الحوكمة: السيد عمر نائل عبدالرزاق خنفر /رئيس اللجنة السيد احمد ابراهيم ظافر الداود/عضو السيد سامي علي محمد ابو طويلة/عضو -لجنة الترشيحات والمكافآت: السيد "محمد امين: سالم ابو عساف /رئيس اللجنة السيد سامي علي محمد ابو طويلة/عضو السيد عبدالاله ابراهيم ظافر الداود/عضو</p>
28-12-2022	28-12-2022
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>